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街画 ｜ 央美美术馆有个街画展

来自街头的艺术

2016年7月1日

2016年7月1日

2016年7月1日

下午 3:00

中央美术学院美术馆 

盛大开幕

2016-06-17 央美壁画 中央美术学院壁画系
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来自街头的艺术展将于7月1日在中央美术学院美术馆3B展厅开幕，至8月24日结束。此次展
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览由中央美术学院主办，中央美术学院壁画系、中央美术学院美术馆承办，Magda Danysz

画廊协办。来自美国、英国、法国、葡萄牙、意大利、巴西、塞内加尔、中国的艺术家将给

大家呈现精彩的街画作品。开幕式当天还有艺术家现场绘画。本次展览也是一次重要的街画

艺术文献展，届时观众可以了解到街画艺术的整个发展历程。         

期待您的光临！

学术顾问:范迪安

学术主持:苏新平

策展人:唐晖、唐妮诗 (Magda Danysz)                      

开幕时间：2016/7/1  下午3:00

展览时间：2016/7/1-2016/8/24

展览地点：中央美术学院美术馆 3B展厅

美术馆开放时间：周二至周日（每周一闭馆）9:30至17:30（17点以后停止售票）

展览地址：北京市朝阳区花家地南街8号中央美术学院美术馆 

Art From The Streets

（The History of Street Art – from New York to Beijing）

The “Art From The Streets” will be on from July 1 to August 24 at the 3B

exhibition hall in the Art Museum of Central Academy of Fine Arts. It is jointly

organized by the Department of Mural Painting Department of CAFA and the CAFA

Art Museum, in cooperation with the Magda Danysz Gallery.Street artists from

Brazil, China, France, Italy, Portugal, Senegal, the US, and the UK  will be on hand to

show us their works. The opening ceremony will feature a live painting

performance. This exhibition is an important archive exhibition of street art, where

the audience can gain a better understanding of the history and development of

street art.

Looking forward to seeing you!

Academic Advisor: Fan Di'an

Academic Director: Su Xinping

Curators: Tang Hui, Magda Danysz

Time of opening ceremony:  3:00pm,July 1st , 2016

Duration: July 1st, 2016~ August 24th, 2016

Place: 3B exhibition Hall, CAFA Art Museum 
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Opening time of museum: 9:30~17:30, Tuesday~Saturday (ticket sales till 17:00)

Address: No.8, South Street of Huajiadi, Chaoyang District, Beijing
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